
ST inom Migrationsverket   2025-5 
Avdelningsstyrelsen 
 
 
 
 

ST inom Migrationsverket 
Avdelningsstyrelsen 

www.st.org/migrationsverket 

Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 

Datum 2025-05-05- 2025-05-06 
Plats: Skype  
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande            Magnus Blomqvist, vice ordförande  
Catharina Backelund, studieorganisatör           Anna Ahnlund, ordinarie  
Alena Barzngi, ordinarie                                Christer Blom, ordinarie    
Jessica Saverstam, ordinarie                      Fredrik Bergman, ordinarie 
Natalie Schröder, ordinarie 

 
 

§ 1 Mötets öppnande   
Sanna öppnar mötet med kort incheckning 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen fastställs med följande tillägg under rapporter:  
 
- Natalie och Fredrik om sitt arbete med rekryteringsprocessen 

 
Catharina utses till granskare 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll från 2025-04  
Gås igenom utan tillägg och läggs därefter till handlingarna. 
 
§ 4 Rapporter från verksamheten   
Fredrik rapporterar kort från förhandling kring Beloppsbilagan, nästa förhandling är 6 
maj. 
 
Sanna rapporterar från förhandling kring endagstraktamente, där har AG 
(Arbetsgivaren) visat intresse kring samsyn i frågan. 
 
Fredrik tar upp LAS överläggning i frågor som rör Rehab/Misskötsamhet. Diskussion 
tar vid i styrelsen. 
 
Sanna informerar att förhandling gällande ny regiondirektör i Nord sker på fredag.  
 
Magnus rapporterar följande från Verks MBL:  
Frågan om status gällande upphandling av förmånsportal, AG svarade att frågan ingår 
nu i förvaltningsplanen för objektet ledning och styrning och hänvisar att frågan ställs 
till DUA. 
 
Inget nytt att rapportera om gällande kompetensförsörjningsplan, kopplad till 
lönebildning och lokala omställningsmedel eller lönestatistik.  
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ST har lyft frågan om att det råder oklarheter kring om NSC befinner sig i tidig 
omställning med anledning av deras förändringsarbete. Enligt AG finns inte något 
formellt begrepp som benämns tidig omställning och återkommer i frågan.  
 
AG ser över olika schemamodeller för mottagning och återvändandecenter, inget är 
klart ännu. Sanna lyfte att ATO måste få bättre och mer löpande information från AG 
kring hur de tänker kring detta. 

  
Christer rapporterar från Myndighetsstaben och hur AG tänker kring utökade 
registerkontroller. Diskussion i styrelsen kring detta. Sanna kollar av med ST på 
Kriminalvården hur de arbetar med denna fråga. 

 
Styrelsen diskuterar nylönesättning och när AG lönesätter i 2025 års löneläge att då 
inte ingå i lönerevisionen. Sanna tar med frågan till Avtalsrådet. 
 
Natalie och Fredrik rapporterar kort från deras uppdrag kring rekryteringsprocessen 
och att de kommer kalla till ett nytt möte med rekryteringsansvarig på HR.  
 
Styrelsen för diskussion kring rekryteringar, intresseanmälan och 
arbetsledningsbeslut.  

 
§ 5 Bedömningsskala lönekriterier 
Magnus informerar och styrelsen diskuterar bedömningsskalan. Styrelsen är överens 
att den ska vara tre-skalig men det måste vara tydligare vad som menas med ex 
”Bra”och vad som ingår i det.  
 
Natalie, Fredrik och Magnus får i uppdrag att ta fram ett konkret förslag att presentera 
på junimötet. 
 
§ 6 Interna arbetet  
Fredrik går igenom dokument inför förbundsstämman.  
 
Sanna påminner om att semestern ska fyllas i omgående. Finns i styrelsens p-katalog. 
 
Alena kallar till valberedningsutbildning den 20 maj för valberedarna i sektionerna. 
Deltar gör även Sanna, Catharina och Jessica. 
 
Digital sektionsdag 22 maj samt fysisk den 22–23 september 
 
Jessica presenterar verksamhetsberättelsen 2024. Styrelsen går igenom den. 
 
Nyhetsbrev är på gång med lite mer information kring förvaren. Christer och Magnus 
sköter detta. 

 
§ 7 Arbetsmiljö 
Sanna rapporterar kort från möte med HSO kring standarden, kränkande 
särbehandling.   
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AG har kallat till möte gällande definitionen om Digital arbetsmiljö den 11 juni, Magnus 
tar detta möte. 
 
§ 8 Ekonomi 
Catharina går kort igenom ekonomin som är fortsatt god. 
  
En justering av budget för 2025 ska göras och Catharina har tagit fram ett förslag. 
Styrelsen går igenom förslaget som sedan skickas ut till sektionerna för påsyn. Beslut 
tas och särskilt protokoll skrivs vid sektionsdagen i maj. 
 
Avdelningens bokslut för 2024 samt revisionsberättelsen gås igenom. Inga synpunkter 
från styrelsen. Några frågor från revisorerna har inkommit, Catharina svarar och bokar 
eventuellt in ett möte med dem. 
 
Catharina har begärt in två offerter, Renströmmen samt Elite Grand Hotel för 
sektionsdagarna 22–23 september. Inväntar fortfarande från Elite grand Hotell. 
 
Beslut: Inköp av 2400 st metallvattenflaskor a 89 kr till sommaraktiviteten.  

 
§ 9 Värvning 
Medlemssiffror: 
Totalt 2644  
Aktiva 2379 
Nya sista månaden 18 
Utträdda sista 3 månaderna 32 
  
Sommaraktiviteten är på gång i samtliga sektioner. 
 
Ansökan om extra värvningsanslag kommer skickas in inom kort.  

 
§ 10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 
§ 11 Nästa möte 
2025-06-03/04 i Norrköping  
Kick-off är den 26–27 augusti (inkl. ersättare) 
 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet med kort reflektion. 
 
 
 
Sanna Norblad                                      Jessica Saverstam  
Ordförande                                            Sekreterare 

 
 
 
  


